

壹、學雜費及其他費用（以新臺幣計算）

提供 115 學年度國際學生來臺就學各項收費標準供參考，如下，查詢詳情請見本校[學雜費專區](#)。

一、學雜費

※本表所列為每學期之收費標準，1 學年共有 2 學期。（單位：新臺幣）

學院	系所	碩士	博士	每學分之學分費
工程學院	機械與電腦輔助工程系	55,100		碩（博）士班：2,600
	材料科學與工程系	55,100		
	機械設計工程系	55,100		
	自動化工程系	55,100		
	車輛工程系	55,100		
	智慧產業科技研發博士學位學程		55,100	
航空學院	動力機械工程系	55,100	55,100	
	飛機工程系	55,100		
	先進智慧載具國際碩士學位學程	55,100		
電資學院	光電工程系	55,100	55,100	
	電機工程系	55,100		
	電子工程系	55,100		
	資訊工程系	55,100		
管理學院	工業管理系	55,100		
	資訊管理系	55,100		
	財務金融系	53,900		
	企業管理系	53,900		
文理學院	環境科學與生物科技系	55,100		
	多媒體設計系	53,900		
	休閒遊憩系	53,900		

二、其他費用

☆電腦及網路通訊使用費（每學期 NT\$414）

☆學生平安保險費（每學期 NT\$530）

☆辦理傷病醫療保險

新入學的國際學生必須申請在臺居留證（ARC），同時根據全民健康保險法之規定，

1. 來臺未住六個月之國際學生：加入團體保險（3,000 元／六個月）。
2. 來臺住滿六個月之國際學生：加入全民健保（826 元／月）。

國立虎尾科技大學 115 學年度外國學生與大陸地區學生學雜費收取數額表

National Formosa University Tuition and Miscellaneous Fees Table

for International Students and Students from Mainland Area

for the 2026 Fall Semester and 2027 Spring Semester

學制 Education System		工程學院 (含工管系、生物科技系、 農業科技系) College of Engineering: (including Department of Industrial Management, Department of Biotechnology, Department of Agricultural Technology)	航空學院 College of Aeronautics:	電資學院 (含資管系) College of Electrical & Computer Engineering: (including Department of Information Management)	管理學院 (財務金融系、企業管理系) College of Management: (Department of Finance, Department of Business Administration)	文理學院 (休閒遊憩、應用外語、 多媒體設計) College of Applied Arts & Sciences: (Department of Leisure and Recreation, Department of Applied Foreign Languages, Department of Multimedia Design)
日間學制學士 班Day Division – Bachelor	學費 Tuition	32000	32000	32000	32000	32000
	雜費 Miscellaneous Fees	20800	20800	20800	15500	15500
	合計 Total	52800	52800	52800	47500	47500
	學分學時費 (註 1) Credit Fee (Note 1)	2000	2000	2000	2000	2000
日間學制碩博 士班 Day Division – Master / Ph.D.	學費 Tuition	30500	30500	30500	30500	30500
	雜費 Miscellaneous Fees	24600	24600	24600	23400	23400
	合計 Total	55100	55100	55100	53900	53900
	學分學時費 (註 2) Credit Fee (Note 2)	2600	2600	2600	2600	2600

註1：學士班：延長修業年限學生選課達9學分者，仍應依本國學生註冊繳費。未達9學分者，按實際修課時數繳納學分學時費，每學分學時費為2000元。

註2：研究所：延長修業年限博、碩士班研究生，仍應依本國學生註冊繳納學雜費基數，選讀課程時，按實際修課時數繳納學分學時費，每學分學時費為2600元。

Note 1 : Bachelor's Program: Bachelor's students who exceed the standard study period and take 9 or more credits must pay full tuition as local students.

Students taking fewer than 9 credits pay credit hour fees based on enrolled hours, at 2,000 NTD per credit hour.

Note 2 : Graduate Programs: Graduate students (Master's/Ph.D.) who exceed the standard study period must continue to pay the base tuition and miscellaneous fee.

For course enrollment, they must pay credit hour fees based on enrolled hours, at 2,600 NTD per credit hour.